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 مصلایی پور، نماینده 
اتحادیه جهانی در کره جنوبی

محمد مصلایی پور رئیس کمیسیون داوران فدراسیون 
کشـــتی و مدرس اتحادیه جهانی به عنـــوان نماینده این 
اتحادیـــه در رقابت هـــای بین المللـــی اوپن کـــره جنوبی 
حضـــور خواهد داشـــت. رقابت هـــای بین المللـــی اوپن 
کـــره جنوبـــی روزهـــای یـــک لغایـــت ۵ آذرماه در شـــهر 
ســـانگجو برگـــزار می شـــود. ۲ داور درجـــه ۳ کشـــورمان 
بـــرای شـــرکت در کلاس ارتقـــا و یک داور درجـــه یک نیز 
بـــرای کنتـــرل در این رقابت هـــا که محمـــد مصلایی پور 
به عنوان نماینـــده و مدرس اتحادیه جهانی در آن حضور 

خواهد داشـــت، شـــرکت خواهند کرد.
 

 درخشش دختران سنگنورد
 با طلا و نقره آسیا

مـــاده بولدرینـــگ و مهدیســـا  ســـارینا غفـــاری در 
حمیدنـــژاد در مـــاده لیـــد مســـابقات ســـنگنوردی 
قهرمانـــی آســـیا بـــه طـــلا و نقـــره رســـیدند. در ادامه 
مســـابقات ســـنگنوردی نوجوانان و جوانان قهرمانی 
آســـیا بـــه میزبانی هنـــد، با دو مـــدال دیگـــر دختران 
ملی پـــوش، تعداد مدال هـــای ایران به چهار رســـید. 
ســـارینا غفاری ســـنگنورد طلایی ماده بولدرینگ، در 
مرحلـــه نهایـــی ماده لیـــد جوانـــان هم با پشت ســـر 
گذاشـــتن رقبایش باز هم طلا گرفـــت و دختر طلایی 
ایران شـــد. مهدیســـا حمیدنژاد هم در مرحله نهایی 
ماده لید رده ســـنی نوجوانان A به مدال نقره رســـید. 
ایـــن ملی پـــوش قبل از این هـــم در مـــاده بولدرینگ 
رده ســـنی نوجوانـــان A مدال نقره کســـب کرده بود.

عبدلی رکورد 50 متر آزاد و قورباغه 
ایران را شکست

ســـامیار عبدلی در مســـابقات قهرمانی کشـــور آلمان 
رکـــورد ۵۰ متر قورباغـــه  و  آزاد ایران را شکســـت.

عبدلـــی شـــناگر ایرانی کـــه در المپیـــک ۲۰۲۴ پاریس 
هم حضور داشـــت، در مســـابقات کشـــوری آلمان به 
میزبانی شـــهر ووپرتال در مـــاده ۵۰ متـــر قورباغه و ۵۰ 
متـــر آزاد در اســـتخر مســـافت کوتاه ۲۵ متـــر، با رکورد 
شکنی اسمش را در لیســـت رکوردداران ایران نوشت. 
ســـامیار عبدلی در این مســـابقات، با ثبـــت زمان ۲۷ 
ثانیـــه و ۵۶ صـــدم ثانیـــه، رکـــورد ملـــی  مـــاده 50 متر 
قورباغـــه را به نـــام خودش ثبت کـــرد و 18صدم ثانیه، 
رکـــورد قبلـــی که بـــه نـــام محمـــد علیرضایی بـــود را 
شکســـت. رکورد علیرضایی ۲۷ ثانیه و ۷۸ صدم ثانیه 
بـــود. او در ماده ۵۰ متر آزاد ایران هـــم با زمان ۲۱ ثانیه 
و ۹۷ صـــدم ثانیه رکـــورد ملی که قبلاً بـــه نام خودش 
بود را بهبود بخشـــید. رکورد قبلی 50 متر آزاد ایران ۲۲ 

ثانیـــه و ۱۶ صـــدم ثانیه بود.

شهگل و گنج زاده  مسافر اسپانیا 
شدند

ترکیـــب تیـــم ملـــی کاراتـــه بـــرای حضـــور در تاتامـــی 
مســـابقات تیمـــی جهانـــی اســـپانیا مشـــخص شـــد.

درحالـــی کـــه 90 درصـــد ترکیـــب تیـــم ملـــی بـــرای 
مســـابقات جهانی کاراته مشـــخص شـــده بود، با نظر 
کادرفنی مبـــارزه علیرضا حیدری، عرفان عســـگرپور، 
مهدی شـــهگل و مهدی گنج زاده با هـــم، ترکیب تیم 
ملـــی برای این رقابت ها را کامل کـــرد. در پایان مبارزه 
4 کاراتـــه کا و بعد از ارزیابی کادرفنی، مهدی شـــهگل و 
مهـــدی گنج زاده مســـافران پاریس شـــدند تـــا به این 
ترتیـــب ترکیـــب تیـــم ملـــی کومیتـــه کامل شـــود. بر 
این اســـاس بهمن عســـگری، مرتضی نعمتی، مهدی 
شهگل، مهدی خدابخشـــی، مهدی گنج زاده، مهدی 
عاشـــوری، محمود نعمتی و صالح اباذری راهی اولین 
دوره مســـابقات تیمـــی جهانـــی بـــه میزبانی اســـپانیا 
می شـــوند. ایـــن رقابت ها 2 تـــا 4آذرمـــاه در پمپلونای 
اســـپانیا برگزار می شـــود کـــه تیم کشـــورمان در گروه 
A بـــا تیم های اســـترالیا، ایتالیا، مقدونیه و کرواســـی 

همگروه اســـت.

احمدی وفا: قهرمانی اسماعیلی 
روی قهرمانی ام تأثیر داشت

علی احمدی وفا قهرمان امیدهای جهان کشـــتی، 
ســـال قبل را سالی پرفشار دانســـت و معتقد است 
بـــا درخشـــش در جوانـــان جهـــان، بـــا روحیه ای 
مضاعـــف در رده زیـــر23 ســـال هم به مـــدال طلا 

رســـیده است.
او درباره اینکه اســـمش برای وزن60 کیلوگرم لیگ 
پادوبنی رد شـــده اســـت، گفت: »می خواهم در 60 
کیلو کشـــتی بگیرم، البتـــه هنوز صحبتـــی در این 
رابطـــه با مربـــی ام نکـــرده ام اما فکـــر می کنم این 

مســـابقه، شـــروع حضورم در وزن جدید باشد.«
کشـــتی گیر تیم ملـــی درباره درخشـــش اش در رده 
زیـــر 23 ســـال گفت: »باخـــت در جوانـــان جهان 
ســـال قبل برایم خیلی ســـنگین بود. فشار زیادی 
احســـاس می کـــردم و می دانســـتم اگـــر امســـال 
نتیجه نگیـــرم خیلی عقب می افتم. بعـــد از اینکه 
طلای جوانان جهان را گرفتم، روحیه ام بهتر شـــد 
و خیلـــی راحت تر از  جوانان جهان، در مســـابقات 
زیر 23 سال کشـــتی گرفتم و خدا را شکر به مدال 

رسیدم.« طلا 
نقـــش ســـعید اســـماعیلی  احمدی وفـــا دربـــاره 
قهرمان المپیک پاریس در طلایی شـــدنش گفت: 
»بعـــد از آنکه ســـعید قهرمان المپیک شـــد در هر 
دقیقـــه از کشـــتی و  هر مبـــارزه ای، او را بـــه خاطر 
می آوردم. هر فشـــاری را تحمل کردم، چون سعید 
به همه ما نشـــان داد که می شـــود کار بـــزرگ کرد. 
مدال طلای ســـعید اســـماعیلی بر انگیزه های من 

و خیلی هـــای دیگر تأثیر زیادی داشـــته اســـت.«

3 منهای فوتبال یکشنبه  27 آبان 1403  شماره 7698

newspaper.inn.ir iranvarzeshii

رافائل در روانشناسی تبحر ویژه ای دارد

کبیریان جو: در ناگویا شانس مدال داریم
اجازه نمی دهم کسی به ملی پوشان چپ نگاه کند

حدادی: عیار مدال دوومیدانی فرق دارد

پریســـا غفاری / یاســـین کبیریان جو کاپیتـــان تیم ملی 
هندبـــال ایران بـــرای حضـــور در رقابت هـــای قهرمانی 
آســـیا 2025 آماده می شـــود. تیمی که بـــه تازگی رافائل 
کاستیلو، ســـرمربی اســـپانیایی را برای هدایت خود در 
ایـــن رویداد انتخاب کرده اســـت. کاســـتیلو تاکنون دو 
مرحله اردو برای شـــاگردانش گذاشـــته است که در در 
دومیـــن دوره تمرینـــات تیـــم را به عراق بـــرای برگزاری 
دیدارهای دوســـتانه بـــرد. آنهـــا در رویا رویی ها صاحب 
یک بـــرد و یک تســـاوی شـــدند. یاســـین کبیریان جو، 
کاپیتـــان تیـــم ملـــی هندبـــال بـــا توجـــه بـــه بازی های 
دوســـتانه در عـــراق می گویـــد: »تیـــم ملـــی هندبال با 
ترکیـــب بازیکنـــان جدیـــد بـــرای دو بـــازی تدارکاتی به 
عراق رفـــت. بازیکنانی که برای اولین بـــار بازی در تیم 

ملی را تجربـــه کردند.«
بـــه نظـــر او هندبـــال عراقی ها پیشـــرفت خوبـــی کرده 
اســـت: »عراقی هـــا نســـبت بـــه ســـال قبل پیشـــرفت 
قابـــل توجهی کرده انـــد. آنها در دوره قبلی مســـابقات 
قهرمانـــی آســـیا، ژاپن را تا مـــرز شکســـت بردند. حتی 
عربســـتان مدعـــی را شکســـت دادنـــد. به نظـــرم آنها 

شـــانس صعود بـــه جهانـــی را دارند.«
ملی پـــوش هندبـــال امیدواراســـت تعـــداد بازی هـــای 
تدارکاتـــی تیـــم ملی بیشـــتر شـــود: »رافائـــل در این دو 
اردو بـــا دعـــوت بازیکنان جـــوان، آنهـــا را ارزیابی کرد تا 
از بازیکنـــان جایگزین شـــناخت بهتری پیـــدا کند. ما 

ایـــن مدت تمرینات ســـختی داشـــتیم و مقابـــل عراق 
هـــم ســـعی کردیـــم تمـــام ایده هـــا و تاکتیک هـــای مد 
نظـــر ســـرمربی را در زمین پیـــاده کنیم و فکـــر می کنم 

راضـــی بود.«
کاپیتـــان تیـــم ملـــی هندبـــال از کمـــک ســـه لژیونر در 
عـــراق بـــه تیم ملـــی هـــم می گویـــد: »کاســـتیلو در دو 
مســـابقه از ظرفیـــت همه بچه ها اســـتفاده کرد و ســـه 
لژیونـــری هـــم کـــه در نجف به مـــا اضافه شـــدند به ما 
کمک شـــایانی کردند. به نظرم اگر او همـــه لژیونرها را 
به تیم ملـــی دعوت می کـــرد، به راحتی می توانســـتیم 
عـــراق را شکســـت دهیـــم.«  کبیریان جـــو بـــه تبحـــر 
رافائل در روانشناســـی هم اشـــاره می کنـــد: »رافائل در 
روانشناســـی تبحر ویژه ای دارد کـــه بزرگترین امتیازش 
اســـت و می توانـــد از نظـــر اخلاقی و روحی بـــه هندبال 
ایـــران خیلی کمک کند. تیم ملی متأســـفانه همیشـــه 
در دقایـــق پایانی اشـــتباهات جبران ناپذیـــری مرتکب 
می شـــود و هـــدف رافائـــل رفـــع ایـــن ضعف اســـت. او  
کنار مشـــکلات بدنـــی، روی روحیـــه و تاکتیکی بچه ها 
هـــم کار می کند.« بـــه نظر او تیم ملی هندبال شـــانس 
مـــدال بازی هـــای آســـیایی ناگویـــا را دارد: »اولیـــن بار 
اســـت که فدراســـیون ۱۵ماه قبل از بازی هـــا، اردوها را 
آغاز و مربیان را مشـــخص کرده اســـت. با برنامه ریزی 
بلندمدت فدراســـیون هندبال، برای کســـب مدال در 

ناگویـــا امیدواریم.«

مهـــری رنجبـــر / احســـان حـــدادی رئیـــس جـــوان فدراســـیون 
دوومیدانـــی، حـــالا همـــه برنامـــه اش بـــرای 10 مـــدال بازی هـــای 
آسیایی اســـت؛ قولی که او دیروز در جلســـه تخصصی دوومیدانی 
به مســـئولان ورزش ایران برای بازی های آســـیایی 2026 ناگویا داد. 
حدادی راضی از این جلســـه می گوید: »جلســـه خیلی خوبی بود. 
من قبلاً در دو، ســـه جلســـه ای که با وزیر ورزش داشـــتم، متوجه 
اشـــراف کامـــل او بـــه ورزش شـــدم. بویـــژه کـــه دنیامالـــی تجربه 
ریاســـت فدراســـیون پرمدال قایقرانی را هـــم دارد. او خیلی خوب 
می دانـــد دوومیدانی چـــه جایگاهـــی دارد و حتی عیـــار مدالش را 
هـــم می دانـــد. صحبت های خوبی هـــم درباره مربیـــان، اتفاقات 
و هـــدف ما یعنـــی بازی های آســـیایی شـــد. اینکه بهتر اســـت ما 
از جمـــع 144 مـــدال دوومیدانـــی 10 مـــدال بگیریم تـــا اینکه 4 
مـــدال از 10 مدال. ما هـــم در بازی های آســـیایی ناگویا 10 مدال 

می خواهیـــم نه بیشـــتر.«
بـــه نظـــر او هدفـــش در ناگویـــا به شـــرط 

حمایـــت ویـــژه تحقـــق پیـــدا می کند: 
»همـــه برنامه ریزی ها هم شـــد و تنها 

نیاز بـــه حمایـــت همه جانبه داریم 
تـــا بـــه نتیجـــه برســـیم. موفقیت 

در بازی هـــای آســـیایی به اســـم 
و  نیســـت  حـــدادی  احســـان 
موفقیـــت ورزش ایران اســـت. 
هـــوای  بایـــد  ورزش  وزارت 

دوومیدانـــی را ویـــژه داشـــته 
باشـــد چراکـــه دوومیدانـــی 
24 مـــاده اســـت و حتی در 
روش گلخانـــه ای هـــم 9-10 

مـــاده می شـــود که بـــاز هم 
نیـــاز بـــه حمایـــت دارد. البتـــه 

تقویـــت زیرســـاخت ها، مربیـــان و 
اردوها هـــم لازمه کار اســـت. قطعاً 
احســـان حدادی هـــای زیـــادی در 

ایران هســـتند که برای درخشش 
تنهـــا نیـــاز بـــه توجـــه، برنامه و 
ســـرمایه گذاری دارند. بنابراین 
اگر بودجه قابل قبول داشـــته 
باشـــیم، با هزینه بـــرای بچه ها 

می توانیـــم مـــدال بگیریم. مـــا آمده ایم کار کنیم و کســـی چپ به 
دوومیدانـــی کاران نـــگاه کنـــد، جلویش می ایســـتم.«

رئیـــس فدراســـیون دوومیدانـــی حـــالا کـــه خیالـــش از کمـــپ 
اختصاصـــی تیـــم ملـــی راحـــت اســـت، بـــرای اردوهای مشـــترک 
بـــا خارجی هـــا برنامـــه دارد: »ما جـــزو معـــدود فدراســـیون هایی 
هســـتیم کـــه کمـــپ تخصصـــی تیـــم ملـــی داریـــم و می توانیم از 
ظرفیت هـــای خارجـــی هـــم اســـتفاده کنیـــم. اســـتخدام مربـــی 
خارجـــی هزینه بـــر اســـت. امـــا می توانیـــم بـــا 
برنامـــه ای در قبال اســـتفاده تیم هـــای عربی 
و همســـایه ها از کمـــپ تخصصـــی، از دانـــش 
مربیان آنها استفاده کنیم. در کشورهای دور 
و بر ایـــران، هیچ کمپ تخصصـــی دوومیدانی 
وجـــود ندارد و با ایـــن شـــرایط می توانیم اجازه 
اســـتفاده از کمـــپ را بـــه تیم های عربـــی قطر، 
بحریـــن، عمـــان، هنـــد، پاکســـتان، آذربایجان، 
ترکیه، ازبکستان و قزاقســـتان بدهیم و در عوض 
بچه هـــای مـــا از دانش مربیـــان آنها اســـتفاده 

» . کنند
ی  بـــرا لـــی  ما نیا د نظـــر  بـــا  ی  د ا حـــد
ی  و ر ه  یـــژ و ی  ر ا یه گذ ما ســـر
دوومیدانـــی کاران زن موافـــق اســـت: 
»نیمـــی از 144 مـــدال دوومیدانـــی برای 
زنـــان اســـت. مـــا همان طـــور کـــه برای 
مـــردان برنامه داریـــم، بـــرای زنان هم 
برنامـــه ویـــژه داریـــم چراکـــه آنهـــا به 
خاطر محدودیـــت، جدی تر هســـتند 
و انگیـــزه بیشـــتری دارنـــد. مـــا بـــرای 
سرمایه گذاری روی دوومیدانی زنان با 
محمدیان معاونت توســـعه ورزش زنان 
صحبـــت کرده ایم تـــا اردوی برون مرزی 
برای آنها داشـــته باشـــیم. البته کـــه ما از 
ملی پوشـــان زن هـــم توقـــع مـــدال داریم. 
شـــک نکنید عیار مدال دوومیدانـــی با بقیه 
رشـــته ها فـــرق می کنـــد. حتـــی مـــدال زنان 
دوومیدانی شـــاید بیشـــتر از مدال المپیک به 
چشـــم بیاید. البتـــه دوســـتان این حـــرف مرا 
بی احترامـــی به بقیه ورزشـــکاران تلقی نکنند.«

 کاراته 
برخلاف 

سال های 
قبل بعد 

از المپیک 
توکیو 

به خاطر 
کمبود 

مسابقات 
تدارکاتی 

ضربه مهلکی 
خورد وگرنه 
ملی پوشان 

ما همان 
نفرات 

هستند

 کاراته کاهـــای تیـــم ملی ایـــن روزها 
بـــرای درخشـــش در تاتامی اســـپانیا 
آخرین تمرینـــات را انجام می دهند. 
تیم ملی کومیته مـــردان که 3 طلای 
قهرمانـــی جهـــان را در کارنامه دارد، 
حـــالا می خواهـــد در اولیـــن دوره 
مســـابقات تیمـــی جهـــان بـــار دیگر 
خ دنیا  قـــدرت کاراتـــه ایـــران را بـــه ر
بکشـــد. بهمـــن عســـگری کاپیتـــان 
تیـــم ملـــی 5 روز مانـــده بـــه شـــروع 
را  تیـــم  فنـــی  شـــرایط  مســـابقات، 
ایـــده آل می دانـــد و معتقـــد اســـت 
مردان کومیته کا پتانسیل چهارمین 
قهرمانـــی را در خاک اســـپانیا دارند. 
او همچنیـــن دلیل افـــت اخیر کاراته 
ایـــران را کمبود مســـابقات تدارکاتی 
بعـــد از المپیـــک می داند. عســـگری 
اطمینـــان دارد با افزایـــش بودجه و 
رســـیدگی های بیشـــتر کاراتـــه ایران 
می توانـــد دوبـــاره در آســـیا و جهان 

ســـروری کند.

شرایط تیم ملی 5 روز مانده تا 
شروع مسابقات جهانی چطور 

است؟
کلـــی خـــوب  بـــه صـــورت  شـــرایط 
اســـت اما از نظر امکانـــات و واریزی 
حقوق هـــا مشـــکلاتی وجـــود دارد. 
و  ق هـــا  حقو ســـت  ا هـــی  ما چند

پاداش مدال آوران قهرمانی آســـیای 
چین پرداخت نشـــده کـــه امیدوارم 
مسئولان فدراســـیون با تدبیر خود، 
فکری در این بـــاره کنند و تـــا قبل از 
سفر به اســـپانیا حقوق های معوقه و 
پاداش هـــا را واریز کننـــد تا انگیزه ای 
بـــه ملی پوشـــان تزریـــق  مضاعـــف 
شـــود. از نظر فنی هم باید بگویم که 
تمرینات خوبی را پشت ســـر گذاشته 
و هم قســـم شـــده ایم بهترین نتیجه 
را در تاتامـــی قهرمانـــی جهـــان رقم 

. نیم بز
تغییر و تحولات در رأس 
فدراسیون کاراته قبل از 

مسابقات جهانی روی نتایج 
تیم ملی تأثیر منفی می گذارد؟

من بـــه عنـــوان کاپیتـــان تیـــم ملی 
ر  د ســـعی  رفنـــی  د کا همچنیـــن  و 
تزریـــق آرامـــش بـــه تیـــم داریـــم تا 
تأثیـــر  ایـــن جابه جایی هـــا نتوانـــد 
منفـــی روی ملی پوشـــان بگـــذارد. 
بنابرایـــن همـــدل و هم قســـم فقط 
روی تمریناتمـــان تمرکـــز کرده ایـــم 
تـــا بی توجـــه به حواشـــی پا بـــه این 

مســـابقات بگذاریـــم.
مسابقات تدارکاتی روسیه 

قبل از جهانی اسپانیا چقدر 
مؤثر بود؟

علاوه بر مســـئولان فدراسیون کاراته 
نفراتـــی مثـــل صحرانـــورد و عـــرب و 
مســـئولان  و  کادرفنـــی  همچنیـــن 
فدراســـیون روســـیه زحمـــات زیادی 
کشـــیدند و مـــا را حمایـــت کردند تا 
بتوانیـــم در اردوی روســـیه حضـــور 
پیدا کنیـــم که جا دارد از آنها تشـــکر 
کنـــم. قطعاً حضور در اردوی روســـیه 

کمـــک زیادی بـــه ما کرد. بخشـــی از 
حریفانمـــان کـــه در اســـپانیا باید با 
آنها روبه رو شـــویم، در روسیه بودند 
کـــه بعـــد از مبـــارزه بـــا آنهـــا و آنالیز 
توســـط کادرفنی به شـــناخت خوبی 
از آنها رســـیدیم که قطعـــاً در تاتامی 

اســـپانیا بـــه کارمـــان می آید.
قبول دارید کاراته ایران بعد 
از المپیک توکیو افت زیادی 

داشته؟
 کاراتـــه برخـــلاف ســـال های قبـــل 
بعـــد از المپیـــک توکیـــو به خاطـــر 
کمبـــود مســـابقات تدارکاتـــی ضربه 
مهلکـــی خـــورد وگرنه ملی پوشـــان 
ما همان نفرات هســـتند و حریفان 
هـــم تغییـــر آنچنانـــی نداشـــته اند و 
فقط بعضی تیم هـــا با جوانگرایی در 
بعضی از اوزان تغییرات داشـــته اند. 
بنابرایـــن تنهـــا تفاوت ما این اســـت 
کـــه حریفـــان مـــا مـــداوم در همـــه 
مســـابقات تدارکاتـــی و بین المللـــی 
فقـــط در  مـــا  امـــا  دارنـــد  حضـــور 
مسابقات رســـمی حاضر می شویم. 
وقتـــی داوران مـــداوم تیمـــی را در 
 ، می بیننـــد مختلـــف  ت  بقا مســـا
ناخـــودآگاه قضـــاوت بهتـــری بـــرای 
معضـــل  می دهنـــد.  انجـــام  آنهـــا 
اصلـــی کـــه باعث افـــت کاراتـــه بعد 
از المپیـــک شـــد، همیـــن موضـــوع 
است و مســـئولان باید بودجه کاراته 
را افزایـــش داده و اسپانســـرها وارد 
شـــوند. زمانـــی ملی پوشـــان ایرانی 
بالاتریـــن رنکینگ را در فدراســـیون 
جهانـــی داشـــتند؛ مـــن و ســـجاد 
و  دنیـــا  یـــک  رنکینـــگ  گنـــج زاده 
ذبیح الله پورشـــیب رنک 2 را داشت 

 با وجود مشکلات مالی برای موفقیت تیم ملی هم قسم شده ایم

عسگری: پتانسیل چهارمین قهرمانی جهان را داریم
سؤال و جواب

فائزه زمانی
خبر نگار

اما حـــالا بازیکنی مثـــل گنج زاده که 
خیلی وقت اســـت مســـابقه نداده، 
به کل از رنکینگ خارج شده است.

بعد از 3 دوره قهرمانی در 
جهان، تیم ملی کومیته 

پتانسیل چهارمین قهرمانی را 
در اسپانیا دارد؟

مســـابقات قهرمانی آســـیای چین و 
تدارکاتـــی روســـیه تأثیـــر مثبتی روی 
آمادگـــی مـــا داشـــت و اگـــر حقـــوق 
معوقـــه و پاداش هـــا هـــم پرداخـــت 
شـــود روحیه ملی پوشـــان دوچندان 

شـــده و می توانیم در تاتامی اســـپانیا 
جزو تیم های مدعی بـــوده و حتی با 

مدال طـــلا برگردیم.
همچنان شرایط اسکان 

ملی پوشان کاراته مشکل دارد؟
متأســـفانه علاوه بر بحـــث حقوق ها 
معضـــل اســـکان هـــم داریـــم و بین 
هتـــل آکادمـــی و خوابـــگاه نصـــرت 
جابه جـــا می شـــویم که گاهـــی 10 نفر 
در یـــک اتـــاق و گاهـــی هـــم 4 نفر را 
در یک اتـــاق اســـکان می دهیم. این 
موضـــوع در شـــأن کاراتـــه ایـــران که 

3 دوره قهرمـــان جهـــان شـــده و در 
بازی هـــای آســـیایی همیشـــه کمک 
حـــال کاروان ایـــران بوده، نیســـت. 
امیـــدوارم بودجه کاراته و رســـیدگی 
به ورزشـــی که همیشـــه بـــرادری اش 
را بـــه ورزش ایران ثابت کرده بیشـــتر 
شـــود، چشـــم به هم بزنیم بازی های 
آســـیایی ناگویا از راه می رسد و قطعاً 
اگـــر از کاراتـــه حمایت شـــود، باز هم 
می توانیـــم مدال هـــای خوشـــرنگی 
بـــرای کاروان ورزش ایـــران به ارمغان 

. یم بیاور

کشـــتی  مســـابقات  وظیفـــه/  محســـن 
دوستانه ایران با روسیه وارد فاز جدیدی 
شـــده اســـت. مســـابقه ای که در یک ماه 
اخیر در صدر اخبار کشـــتی ایران بوده و 
حتی واکنش اتحادیـــه جهانی را هم در 
پی داشـــت؛ حالا وارد مســـیر جدیدی 
شـــده اســـت. تیم های کشـــتی آزاد و 
فرنگـــی ایـــران صبح پنجشـــنبه برای 
برگـــزاری دیـــداری دوســـتانه بـــا تیم 
ملـــی کشـــتی آزاد و فرنگـــی روســـیه 
راهـــی مســـکو می شـــوند. دوم آذر 
مســـابقه تیـــم ملـــی کشـــتی فرنگی 
ایران با روســـیه و ســـوم آذر مسابقه 
بین تیـــم ملـــی کشـــتی آزاد ایران و 
روســـیه برگزار می شـــود. این دیدار 
دوســـتانه تیـــم بـــه تیـــم در حالی 
برگزار می شـــود که جنجال تازه ای 

دربـــاره مبلغ پـــاداش مســـابقات بـــه راه 
افتـــاده و حتـــی شـــایعه شـــده که شـــاید 
ممکـــن اســـت ایـــن مســـابقه در آخرین 
لحظه لغو شـــود. ظاهراً پیشنهاد روس ها 
بـــرای این مســـابقه دوســـتانه 10 هزار دلار 
بـــرای برنده و 5هزار دلار برای کشـــتی گیر 
بازنـــده بود. البتـــه این مبلـــغ فقط برای 
المپیکـــی  و  عنـــوان دار  کشـــتی گیران 
مطرح اســـت و به طور رســـمی هم اعلام 
شـــد کـــه پرداخـــت می شـــود. بـــه طـــور 
مثـــال از تیـــم کشـــتی آزاد ایـــران رحمان 
عموزاده، کامران قاســـمپور، امیرحسین 
ع و احتمـــالاً امیرمحمـــدی یزدانـــی و  زار
در تیـــم ملـــی کشـــتی فرنگـــی هـــم پویا 
دادمـــرز، ســـعید اســـماعیلی، محمدرضا 
و محمدعلـــی گرایـــی، علیرضـــا مهمدی 
و امیـــن میرزازاده، کســـانی هســـتند که 

می تواننـــد ایـــن مبلـــغ را بگیرنـــد. یعنی 
اگـــر برنده باشـــند کـــه 10 هـــزار دلار و اگر 
هـــم بازنـــده باشـــند 5هـــزار دلار دریافت 
می کننـــد. در کشـــتی فرنگـــی بـــا توجـــه 
به شـــرایطی که روس ها دارنـــد، احتمالاً 
ایـــران می تواننـــد تمـــام  کشـــتی گیران 
جوایز را به دســـت بیاورند اما در کشـــتی 

آزاد کمـــی شـــرایط متفاوت اســـت.
بـــرای کشـــتی گیران جوان هـــم روس ها 
هنـــوز مبلغی را به طور رســـمی مشـــخص 
بـــه  شـــفاهی  طـــور  بـــه  و  نـــد  ه ا نکرد
فدراســـیون وعـــده دادنـــد کـــه بـــه آنها 
هـــم پاداشـــی تعلـــق می گیـــرد امـــا این 
پیشـــنهاد را ظاهراً فدراســـیون کشتی رد 
کـــرده اســـت. فدراســـیون کشـــتی ایران 
با ارســـال نامه ای رســـمی به فدراســـیون 
کشـــتی روســـیه اعلام کرده کـــه باید رقم 

نفـــر دوم به 7هـــزار دلار و نفـــرات جوان 
هم بـــه ترتیب بایـــد 5 هزار و 3هـــزار دلار 
دریافـــت کننـــد. ظاهـــراً روس هـــا خیلی 
هـــم با ایـــن پیشـــنهاد مخالفـــت نکردند 
اما فدراســـیون کشـــتی ایران اصـــرار دارد 
کـــه روســـیه به طـــور رســـمی و مکتوب با 
ایـــن پیشـــنهاد موافقت کند تـــا تیم های 
ایران راهی مســـکو شوند.پیشنهاد رسمی 
فدراسیون کشـــتی ایران به روسیه ارسال 
شـــده و حالا باید دید پاســـخ روســـیه به 
این پیشـــنهاد چیســـت؟ تیم ملی کشتی 
آزاد و فرنگی ایران بامداد پنجشـــنبه راهی 
مســـکو می شـــوند و فدراســـیون منتظـــر 
اســـت که روس ها به این پیشنهاد پاسخ 
بدهند و اگر ندهند شـــاید هم در ترکیب 
تغییراتی ایجاد شـــود و یا تیم ملی کشتی 

قید ایـــن مســـابقه را بزند.

مسابقات دوستانه کشتی ایران و روسیه در هاله ابهام 
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